
 
 

 

 
 
 
 
Número: 1 
Data: 24/01/2022 
Lloc: Salo de sessions 
Hora 19:05 
 

 
 
Ordre del Dia 
 

 

2. Activitats LGTBIQ+ 

3. Subvencions 2021- justificació 

4. Inversions realitzad  

5. Proposta de cobrir i adequar pistes dels centres educatius 

6. Casal d'estiu: valoració i propostes de millora 

7. Reglament Usos dels Equipaments Municipals RUEM 

8. Altres informacions de les entitat  

9. Precs i preguntes 

 
 
 
 

Assistents Entitat 
Domènech Paloma i Sancho Ajuntament - president 
Montse Muñoz Montoro  
(assistència per videoconferència) 

Ajuntament- Coordinadora 

Susana Ibáñez García Ajuntament-Secretària 
Ada Agut Domènech Regidora Ajuntament 
Salvador Bassó Parent Assoc. Esportiva Escolar Daina Isard 
Juan Jose Agudo Bauista Club Atletisme Olesa 
Joan  Barnet Giménez Club d'Escacs Olesa 
Mª Mercè Urrich Zacador Club Esportiu Futbol Olesa (CEFO 87) 
Roser Cuesta Cuesta Díaz Club Esportiu Olesa Patí 
Miquel Castillon Ureña Club Futbol Olesa 
Esteve Prieto González Club Patinatge Olesa 
Joan Escola Casanovas Club Tennis Olesa 
Ruth Lozano Pacheco Club Twirling Olesa de Montserrat 
Anna Mª Banqué Almazan Futbol Sala Olesa 
Xavier Aliaga Diaz Nou Bàsquet Olesa 
Tomás Rivas Ruiz Peña Madrilista 
  



 
 

 

 
Desenvolupament del Consell  
 
1. Aprovació acta anterior 
 
S aprova per unanimitat l acta anterior de data 25 d octubre de 2021. 
 
 
A petició de la Sra. Montse Muñoz s avança el punt 7 de l ordre del dia. 
 
 
7. Reglament Usos dels Equipaments Municipals 
 
La Sra. Montse Muñoz, informa que s està treballant amb una normativa que ajudi a 
gestionar tots els equipaments municipals, de tal forma que tothom sàpiga quins són 
tots els espais municipals que es poden cedir independentment, tot i que no sigui del 
nostre àmbit. Recollirà normatives d utilització de llarga durada i també de cessions 
puntuals, es treballa amb un sol document, que servirà per demanar qualsevol cessió 
d equipament municipal. Aquest document vol ser un document de transparència i de 
compartir equipaments, es composa  annexos on hi ha la descripció de 
l equipament i el material que es troba, a partir de la setmana vinent es podrà consultar 
a la pàgina web municipal, en l apartat de normativa en tràmit , perquè les entitats ho 
puguin consultar i donar la seva opinió. Tal com es fa al casals d estiu, hi haurà un 
moment que tothom demanarà les cessions de llarga durada, les peticions puntuals ja 

 demanant. 
 
El Sr. Domènec Paloma explica que aquest reglament és una eina que simplificarà 
molt els convenis de cessió. El Sr. Xavier Aliaga pregunta que si a la temporada vinent 
ja estarà en vigor aquest reglament. La Sra. Montse Muñoz contesta que sí, el Sr. 
Aliaga pregunta quan es trigarà en tramitar les sol·licituds, la Sra. Montse Muñoz 
contesta que si el tràmit administratiu , el que farien seria sol·licitar les 
pistes i es repartiríem com l any passat, si es poden utilitzar els nous models es farien 
servir i, si no, els anteriors, però que no es veurà perjudicat per un tràmit administratiu.  
 
El Sr. Xavier Aliaga pregunta si els criteris seran diferents per al repartiment de pistes, 
la Sra. Montse respon que no, que els criteris de repartiment seran els de les pistes 
d Esports. 
  
 
2. Activitats LGTBIQ+ 

 
El Sr. Domènec Paloma informa a les entitats sobre la realització de les activitats 
LGTBI,  l any passat va ser el Futbol Sala que va dedicar una jornada en aquesta 
activitat. La Sra. Ada Agut informa a les entitats que si  volen fer alguna proposta o 
activitat conjunta per aquestes jornades de LGTBI fòbia, poden presentar les seves 
propostes durant el mes de febrer.  
 
3. Subvencions 2021- Justificació 
 
La Sra. Montse Muñoz informa que aquesta setmana s acaba el termini per justificar 
les subvencions, concretament el dia 31 de gener, i demana a les entitats que no 



 
 

 

esperin fins a  dia, per si hi hagués qualsevol imprevist s estigui a temps per 
entrar-ho per registre abans del 31 de gener. Les entitats que no han rebut més de 
10.000 , hi ha una casella que no han de marcar, la de presentació de factures i 
rebuts de pagaments de les despeses que es presenten, en canvi les entitats que els 
han atorgat més de 10.000  si que han de marcar aquesta casella i presentar factures 
i rebuts. Només entren les factures entre 1 de gener i el 31 de desembre de 2021 i 
l activitat ha d haver estat feta dins d aquest termini, les entitats que no han de 
presentar les factures igualment les han de tenir. Informa a les entitats, en quant a 
omplir la casella de descripció de la despesa , que ha de ser una descripció acurada, 
que no pot ser una descripció a nivell general, per ex. si es posa despeses per 
material, s ha  concretament el material que s ha comprat. Tots els fulls 
han d estar signats per la persona o persones que s indica al model normalitzat. 
 
El Sr. Esteve Prieto, pregunta perquè s ha de justificar més diners del doble donat, la 
Sra. Montse contesta que això és donat perquè s ha de justificar el cost total del 
projecte.  
 
El Sr. Xavier Aliaga pregunta que passa si hi ha canvi de junta, però la sol·licitud s ha 
presentat pel president anterior, no es pot fer d una forma que no s hagi de fer 
sencer?. La Sra. Muñoz respon que el millor es deixar-se una còpia de tots els models 
normalitzats sense signar per poder modificar-los si és el cas. 
 
La Sra. Roser Cuesta pregunta si es pot demanar una signatura nova perquè li han 
robat el portàtil, la Sra. Montse Muñoz diu que si, que a l OAC es pot demanar un 
duplicat. 
 
 
4. Inversions realitzad evistes al llarg del 2022 
 
El Sr. Domènec Paloma enumera les inversions que s han anat realitzat, i a més, 
l ampliació de l edifici d Esports. En quant a les previstes al 2022 hi ha  
del camp de futbol i les inversions a l atletisme. 
 
 
5. Proposta de cobrir i adequar pistes dels centres educatius 

 
El Sr. Domènec Paloma, sobre el tema de cobrir i adequar pistes dels centres 
educatius, diu que això s ha de valorar amb els centres educatius, perquè també 
intervenen i es tracta d'una despesa importat, si creuen oportú i es pogués fer, es 
podria tirar endavant, però aquest any no esta previst. 
 
En referencia als instituts, depenen de la Generalitat, que també  podria preguntar 
si ho voldrien fer. 
 
 
6. Casal d'estiu: valoració i propostes de millora 

 

El Sr. Domènec Paloma pregunta a les entitats si creuen que s ha d incorporar alguna 
millora, el Sr. Juan Jose Agudo indica que s ha de començar a fer ja, perquè si no es 
molt just, i la gent ha de saber quina oferta hi ha. 



 
 

 

 
La Sra. Anna Ma. Banqué diu que les beques es cobren molt tard, el casal acaba al 
juliol i les beques s han pagat ara al mes de desembre, i de cara a les famílies no pot 
ser. 
 
El Sr. Domènec Paloma diu que recollirà les dues propostes.  
 
La Sra. Anna Ma. Banqué sobre el preu de la piscina d estiu, diu que el Futbol Sala fa 
servir només una hora, i si al dia són 3.5  i son 10 hores que pots fer-ne ús, ells 
només per una hora estan pagant molt més del triple. El Sr. Juan Jose Agudo demana 
que si es pot eliminar el preu molt millor. 
 
El Sr. Juan Jose Agudo reitera que s ha d eliminar el pagament de la piscina. El Sr. 
Aliga pregunta perquè es cobra, El Sr. Domènec Paloma diu que ho consultarà. El Sr. 
Juan Jose Agudo explica que el Sr. Pere Oleart va tenir la idea de que el casal d estiu 
ho organitzessin les entitats, i l Ajuntament s estalviava aquests diners, amb el 
cobrament de la piscina s està perjudicant a la ciutadania, perquè això repercuteix a 
les famílies. El Sr. Domènec Paloma recull aquesta inquietud. 
 
 
8 Altres informacions de les entitats i de l Ajuntament 
 
La Sra. Mercè Urrich pregunta sobre la licitació del camp de futbol. El Sr. Paloma 
informa que està al departament de contractació, i que anant bé s hauria de començar 
al mes de juny, però que s ha de ser prudents amb els terminis administratius. 
 
 
9. Precs i preguntes 
 
El Sr. Juan Jose Agudo vol fer un prec, diu que veu deixadesa en la gestió del 
departament d Esports. La Sra. Mercè diu que no hi ha ningú mai per atendre, el Sr. 
Domènec Paloma comenta que ha coincidit que els treballadors s han posat malalts. 
La Sra. Mercè Urrich i la Sra. Anna Ma. Banqué coincideixen en que es troben molt 
sols. Els Sr. Juan Jose Agudo comenta que és una reflexió, que estan sols, i la Sra. 
Roser Cuesta diu que de vegades hi ha coses urgents i no tens ningú que t ho 
solucioni. 
 
El Sr. Juan Jose Agudo diu que s ha de tenir un departament que funcioni, van robar 
un vidre i encara no s ha posat, la Sra. Roser Cuesta comenta que fa dos anys que no 
tenen calefacció, i que han fet moltes línies verdes i no ho han solucionat, El Sr. 
Salvador Bassó diu que ells volten per altres instal·lacions municipals i totes tenen 
conserge, ells com a entitat envien un correu electrònic al departament d Esports però 
et deriven a la línia verda. Cada any s hauria de fer una llistat del manteniment de cada 
instal·lacions amb totes les incidències, però això ningú ho fa, et deriven directament a 
la línia verda. 
 
El Sr. Xavier Aliaga comenta que no hi ha cap pla de manteniment de les instal·lacions 
i això és vergonyós. El Sr. Joan Barnet comenta que per tal de coordinar la cessió de 
la instal·lació de Sant Bernat no sap qui li donarà les claus o amb qui dirigir-se. El Sr. 
Domènec Paloma respon que ha d anar al departament d Esports. 
 



 
 

 

El Sr. Juan Jose Agudo diu que hi ha set focus fosos, i que la línia verda està feta des 
del mes de desembre, i que és perillós que pot haver un accident. El Sr. Domènec 
Paloma diu que traslladarà totes aquestes inquietuds al departament d Esports. El Sr. 
Juan Jose Agudo diu que les quatre coses que s han fet a la pista d atletisme l han fet 
ells com a club. El Sr. Domènec Paloma li pregunta si s ha fet el manteniment de l any 
respecte el sauló, el Sr. Juan Jose Agudo contesta que no, i el Sr. Domènec pren nota, 
també consultarà el tema de la calefacció dels vestidor a petició de la Sra. Roser 
Cuesta. El Sr. Domènec informa a les entitats que a banda de fer la línia verda enviïn 
també un correu electrònic al departament d Esports. 
 
 
 
S aixeca la sessió a les 20:16 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
El president del Consell                                    La secretària 
Domènech Paloma i Sancho        Susana Ibáñez Garcia   
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